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Særutskrift  frå styremøte i Vats Grendautval 
Torsdag 12. januar 2012  i Vindafjordhallen  Kl. 19.30 
 

Desse møtte: Severin Fatland, Kristin Ove Skare, Anne Nesheim Myhre, Alf Egil Vaula, Per  

                     Fatland, Magne Skrunes og Jon Olav Velde. 

                     Hilde Fadnes Hølland kunne ikkje møta. 

  

  

Sak 9. Vats vassverk – kloring og ledningskapasitet. 

                  Jon Olav har hatt kontakt med  teknisk sjef Tor Gunnar Skaar om desse sakene: 

a.Kloring av vatnet. 

Det syner seg at vassforbruket  til abonnentane +  auke i aktivitetane 

til ulike bedrifter og auka bemanning hos AF Decom på Raunes har 

ført til stort vassforbruk. Dette har ført til altfor stor belastning på 

rensefiltra til å behandla det store vassforbruket i periodar.  Normalt 

er ikkje forbruket for stort for rensefiltra, men grunnen til det store 

forbruket skuldast også svært stor lekkasje på nettet. Derfor får 

rensefiltra problem periodevis. 

Det blir jobba med å finna kor desse lekkasjane er. Hadde desse 

lekkasjane blitt funne og tetta, så er det stor nok kapasitet på 

rensefiltra. Filtra skal nå skiftast ut. 

 

                        b.Vassledningskapasiteten  til Stokkafeltet. 

Tor Gunnar Skaar vil sjå på dette og måla  kapasiteten til 

ledningsnettet.  

Det vil bli sett opp ein ”målestasjon” for å registrera dette. 

  

  

 

Øvre Vats 13. januar 2012 
 

Jon Olav Velde 

- leiar/skrivar- 


